

REPUBLIQUE DU CAMEROUN  
Paix – Travail – Patrie

UNIVERSITE DE DSCHANG  
Scholae Thesaurus Dschangensis Ibi Cordum

RECTORAT

Direction du Centre  
Des Œuvres Universitaires

SERVICE DES ALLOCATIONS D'ETUDES  
ET DES STAGES



REPUBLIC OF CAMEROON  
Peace – Work – Fatherland

UNIVERSITY OF DSCHANG  
Scholae Thesaurus Dschangensis Ibi Cordum

CHANCELLERY

Directorate of Students' Welfare

SERVICE OF STUDENT'S ASSISTANCE AND  
INTERNSHIP

BP 96, Dschang (Cameroun) – Tél./Fax (237) 233 45 13 81 – Website : <http://www.univ-dschang.org> E-mail : [udsrektorat@univ-dschang.org](mailto:udsrektorat@univ-dschang.org)

N° 913 05956 /UDs/R/SG/DCOU/SAES/

Dschang, le 08 OCT 2020

## ANNOUNCEMENT

The Vice-Chancellor of the University of Dschang informs handicapped students wishing to benefit from the University tuition fees assistance for the 2020/2021 academic year that candidates' files are being received at the **Directorate of Students' Welfare (Service of Students' Assistance and Internship, door 13)**.

Interested students are hereby called upon to submit the following documents:

- A hand-written application (unstamped), addressed to the Vice-Chancellor of the University of Dschang precisising the reasons for applying.
- A photocopy of the students' Identification card or school attendance certificate or transcript of the previous academic year for old students.
- A photocopy of tuition fees receipt of the previous academic year for old students or the decision granting exemption from University tuition fee for the previous academic year.
- An attestation of preregistration for new students.
- A photocopy of a national certificate of disability.
- A medical certificate issued by the chief medical officer (CMS) of the University of Dschang.
- A photocopy of the parents' disability card for students born of handicapped parents.

Complete files are received on or before the **23<sup>th</sup> October 2020**. Incomplete files will be rejected.

### Ampliations

- MINESUP (ATCR)
- CAB/R
- SG
- DCOU/SAES
- Head of establishment
- Radio campus



Recteur par intérim

*[Handwritten signature]*

*Jeannot Mane Mane*

Maitre de Conférences



REPUBLIQUE DU CAMEROUN  
Paix – Travail – Patrie

UNIVERSITE DE DSCHANG  
Scholae Thesaurus Dschangensis Ibi Cordum

RECTORAT

Direction du Centre des Œuvres Universitaires

SERVICE DES ALLOCATIONS D'ETUDES ET DES STAGES

BP 96, Dschang (Cameroun) – Tél./Fax (237) 233 45 13 81 – Website : <http://www.univ-dschang.org>. E-mail : [udsrectorat@univ-dschang.org](mailto:udsrectorat@univ-dschang.org)

REPUBLIC OF CAMEROON  
Peace – Work – Fatherland

UNIVERSITY OF DSCHANG  
Scholae Thesaurus Dschangensis Ibi Cordum

CHANCELLERY

Directorate of Students' Welfare

ALLOCATIONS STUDIES AND INTERNSHIP  
SERVICE



N° 913 / 05956 /UDs/R/SG/DCOU/SAES/

Dschang le

## COMMUNIQUE

08 OCT 2020

Le Recteur de l'Université de Dschang informe les étudiants handicapés désireux de bénéficier d'une exemption des droits universitaires pour l'année académique 2020/2021 que les dossiers de candidatures sont reçus à la **Direction du Centre des Œuvres Universitaires (Service des Allocations d'Etudes et des Stages, porte 13)**.

Les pièces relatives à la constitution des dossiers sont les suivantes :

- Une demande manuscrite non timbrée adressée à Monsieur le Recteur précisant les motifs de la demande ;
- La photocopie de la carte d'étudiant ou du certificat de scolarité et/ou des relevés de notes de l'année précédente pour les anciens étudiants;
- La photocopie des reçus de paiement des droits universitaires de l'année précédente pour les anciens étudiants ou de la décision accordant une exemption des droits universitaires pour l'année académique 2019- 2020 ;
- Une attestation de préinscription pour les nouveaux étudiants ;
- Une photocopie de la carte nationale d'invalidité ;
- Un certificat médical délivré par le médecin du Centre Médico-social de l'Université de Dschang ;
- Une photocopie de la carte d'invalidité des parents pour les cas des étudiants nés de parents handicapés.

**Les dossiers sont reçus jusqu'au 23 octobre 2020, délai de rigueur. Aucun dossier incomplet ne sera accepté.**

### Ampliations

- MINESUP(ATCR)
- Cab/R
- SG
- DCOU/SAES
- Etablissements
- Radio campus-Radio campus (large diffusion)
- Affichages
- Archives



*Le Recteur par Intérim*

*Pr. Jean-Marc Mane Mane*  
Maitre de Conférences  
H.D.R. Université Louis Pasteur Strasbourg I CNRS (physiques),  
Docteur de l'Université Henri Poincaré, Nancy I  
En Sciences et Génie des Matériaux